
Běh s rektorem je jedna z tradičních akcí Západočeské 
univerzity, kterou dokázala přerušit jen pandemie. 
A to hned dvakrát za sebou. Letošní ročník se tedy 
uskutečnil po dlouhé přestávce, a aby studentům to 
čekání vynahradil, nabídl bohatší doprovodný program 
než kdy předtím – sport se tentokrát spojil s piknikem 
v kampusu. Hlavním bodem celého dne byl ale stále 
běh. Rektor Miroslav Holeček tentokrát běžel ve dvojici 
se sstudentkou-atletkou Lucií Zavadilovou z Fakulty 
ekonomické a spolu s nimi desítky studentů i zaměstnanců.
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